
 
 

 

 

 

 

Protokoll - Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 
 

Hampetorp-Odensbackens IF 

Tisdagen 5:e juni 2018 kl. 18:00 

Odenvallen 

Närvarande: Johan Lundström, Dan Bellander, Annelie Wallin,  

Marko Hiltunen, Mattias Felldin, Mikael Anell 

 

$1 Ordförande hälsade de närvarande välkomna och öppnade mötet.  

 

§2     Dagordning granskades och godkändes. 

 

§3 Föregående protokoll granskades även den och godkändes.  

 

§4 Rapporter och skrivelser:  

 Rapport från bussresan till Friends Arena där Sverige mötte Danmark i en landskamp. 

Bussen var fullbelagd (50 personer) och resan i sig var uppskattad av de närvarande.  

 

§5 Medlemshantering. Mötet är överens om att vi skall föra över medlemsuppgifter till 

laget.se för enklare hantering framöver av administrationen av bla medlemsavgifter.  

 

§6 Ekonomi: 

 Ekonomin är i balans, det är fortsatt en del utgifter att betala för ombyggnationen av 

klubblokalerna.  

 

§7 Idrottsplatsen:  

• Robotklippare eller ej, de närvarande deltagarna tycker att en investering är en 

god idé. Johan hör vidare med de som inte kunde närvara på mötet om deras åsikt 

i ärendet och bollar även tanken om automatiserad klippning med de ideella 

krafter som idag sköter om klippningen.  

• Rotundan - Mötet vill gå vidare med planer om att riva rotundan. Johan kollar upp 

vad för typ av rivningsförsäkring som finns tecknad på rotundan.  

• Slutbesiktning av ombyggnationen kommer ske den 21/6.  



• Behov av att investera i röjsåg och tillhörande skyddsutrustning, mötet beslöt att 

dessa skall inhandlas. Mötet bestämde även att investera i ett nytt ”vattentorn”.  

• Kvarstående markarbeten efter installationen av markvärme, Johan hör vidare 

med Salle om detta.  

 

§8 Övriga frågor: 

 Se över planerna som är delvis ojämna, bla C- och D-planen. Behov av dressing, ska detta 

ske till hösten?  

 

§9 Nästa möte måndagen den 17/9 kl 18:00 på Odenvallen.  

 

§10 Johan tackade för visat intresse denna vackra afton och avslutade mötet.  

 

 

 

 


